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Protokół Nr XIX/2020 

z obrad XIX sesji Rady Gminy Kuryłówka 

odbytej dnia 8 grudnia 2020 r. 

Ad. 1 Otwarcie sesji.  

 

Obrady XIX sesji Rady Gminy Kuryłówka w dniu 8 grudnia 2020 r. o godz. 15.00 w sali 

Gminnego Ośrodka Kultury w Kuryłówce otworzył Przewodniczący Rady Gminy Kuryłówka 

Pan Dominik Kusy. Przewodniczący Rady powitał p. radnych, Wójta Gminy Kuryłówka p. Agnieszkę 

Wyszyńską, Sekretarza Gminy p. Romana Szałajko, Skarbnika Gminy p. Andrzeja Szpetnara oraz 

pracowników urzędu gminy.  

Przewodniczący Rady poinformował, że sesja jest transmitowana online, powitał oglądających. 

 

Ad. 2 Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o zalogowanie się do systemu za pomocą, którego będą 

przeprowadzane głosowania. W sesji uczestniczyło 15 radnych, Przewodniczący Rady na podstawie 

listy obecności załącznik nr 1 do protokołu stwierdził wymagane kworum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. Lista obecności pracowników urzędu stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

Z powodu Sars cov-2 i wprowadzenia czerwonej strefy w Polsce sołtysi sołectw nie wzięli 

udziału w obradach. 

 

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad XIX sesji Rady Gminy Kuryłówka.  

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, panią wójt czy mają uwagi do przedstawionego  

w zawiadomieniu porządku obrad. Radni uwag nie zgłosili.  

Wójt Gminy Kuryłówka p. Agnieszka Wyszyńska zgłosiła wniosek o rozszerzenie porządku 

obrad sesji o wprowadzenie dwóch punktów tj.: 

1) jako pkt 10 wprowadzić „Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy  

w 2020 r.” 

2) jako pkt 11 „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do porozumienia, 

którego liderem jest Powiat Leżajski w sprawie opracowania i wdrażania Ponadlokalnej 

Strategii Rozwoju dla obszaru funkcjonalnego obejmującego Powiat Leżajski, Gminę Grodzisko 

Dolne, Gminę Kuryłówka, Gminę Miasto Leżajsk, Gminę Leżajsk, Miasto i Gminę Nowa 

Sarzyna, Gminę Tryńcza, na lata 2021 – 2027 z perspektywą do 2035 roku.” 

Kolejne punkty przesunąć o jeden. Innych zmian porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz ze zgłoszonym 

wnioskiem przez Wójta Gminy Kuryłówka.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych; „za” głosowało 15, porządek obrad został przyjęty 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. Imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik nr 3.  

Rozdano radnym zgłoszone projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady odczytał przyjęty porządek obrad XIX sesji, który był następujący: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej, jako podstawa 

obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Kuryłówka na 2021 r.  
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5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kwoty dopłaty do ceny 1 m3 odprowadzanych ścieków 

dla wszystkich grup taryfowych – gospodarstwa domowe na terenie Gminy Kuryłówka.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia VI zmiany Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kuryłówka.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji 

przez wójta.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miasto 

Rzeszów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2020 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do porozumienia, którego liderem 

jest Powiat Leżajski w sprawie opracowania i wdrażania Ponadlokalnej Strategii Rozwoju dla 

obszaru funkcjonalnego obejmującego Powiat Leżajski, Gminę Grodzisko Dolne, Gminę 

Kuryłówka, Gminę Miasto Leżajsk, Gminę Leżajsk, Miasto i Gminę Nowa Sarzyna, Gminę 

Tryńcza, na lata 2021 – 2027 z perspektywą do 2035 roku.  

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zamknięcie sesji.  

 

Rada Gminy przystąpiła do realizacji porządku obrad. 

 

 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej, jako podstawa 

obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Kuryłówka na 2021 r.  

Wójt Gminy p. Agnieszka Wyszyńska – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu wczorajszym tj. 7 grudnia br. projekt uchwały 

został szczegółowo omówiony podczas wspólnego posiedzenia stałych komisji rady. Następnie zapytał 

radnych, czy mają pytania do omówionego projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji Finansów o odczytanie opinii do projektu uchwały. 

 

Opinia Komisji: 

Przewodniczący Komisji Finansów K. Darocha, poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, 

przyjmowanej, jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Kuryłówka na 2021 r., 

po czym poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych; „za” głosowało 15 radnych, „przeciw” głosowało 0 

radnych, „wstrzymało” się” 0 radnych. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęła, stanowi załącznik nr 4a. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kwoty dopłaty do ceny 1 m3 odprowadzanych ścieków dla 

wszystkich grup taryfowych – gospodarstwa domowe na terenie Gminy Kuryłówka.  

Wójt Gminy p. Agnieszka Wyszyńska – omówiła projekt uchwały.  
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Przewodniczący Radny poinformował, że w dniu wczorajszym tj. 7 grudnia br. Projekt uchwały 

został szczegółowo omówiony podczas wspólnego posiedzenia stałych komisji rady. Następnie zapytał 

radnych, czy mają pytania do omówionego projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji Finansów o odczytanie opinii do projektu uchwały. 

 

Opinia Komisji: 

Przewodniczący Komisji Finansów K. Darocha, poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia kwoty dopłaty do ceny  

1 m3 odprowadzanych ścieków dla wszystkich grup taryfowych – gospodarstwa domowe na terenie Gminy 

Kuryłówka, po czym poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych; „za” głosowało 15 radnych, „przeciw” głosowało 0 

radnych, „wstrzymało” się” 0 radnych. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęła, stanowi załącznik nr 5a. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych.  

Wójt Gminy p. Agnieszka Wyszyńska – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Radny poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony 

podczas wspólnego posiedzenia stałych komisji rady. Następnie zapytał radnych, czy mają pytania do 

omówionego projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. Poprosił Przewodniczącego Komisji Finansów  

o odczytanie opinii do projektu uchwały. 

 

Opinia Komisji: 

Przewodniczący Komisji Finansów K. Darocha, poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych, po czym poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych; „za” głosowało 15 radnych, „przeciw” głosowało 0 

radnych, „wstrzymało” się” 0 radnych. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęła, stanowi załącznik nr 6a. 

 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia VI zmiany Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kuryłówka.  

Wójt Gminy p. Agnieszka Wyszyńska – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Radny poinformował, że w dniu wczorajszym tj. 7 grudnia br. Projekt uchwały 

został szczegółowo omówiony podczas wspólnego posiedzenia stałych komisji rady. Następnie zapytał 

radnych, czy mają pytania do omówionego projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji Finansów o odczytanie opinii do projektu uchwały. 



 

Protokół Nr XIX/2020 z obrad XIX sesji Rady Gminy Kuryłówka odbytej w dniu 8 grudnia 2020 r. 

Strona 4 z 6 

 

 

 

Opinia Komisji: 

Przewodniczący Komisji Finansów K. Darocha, poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia VI 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kuryłówka,  

po czym poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych; „za” głosowało 15 radnych, „przeciw” głosowało 0 

radnych, „wstrzymało” się” 0 radnych. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęła, stanowi załącznik nr 7a. 
 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji 

przez wójta.  

 

Wójt Gminy p. Agnieszka Wyszyńska – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Radny poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony 

podczas wspólnego posiedzenia stałych komisji rady. Następnie zapytał radnych, czy mają pytania do 

omówionego projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. Poprosił Przewodniczącego Komisji Finansów 

o odczytanie opinii do projektu uchwały. 

 

Opinia Komisji: 

Przewodniczący Komisji Finansów K. Darocha, poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i 

zbywania udziałów i akcji przez wójta, po czym poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych; „za” głosowało 15 radnych, „przeciw” głosowało 0 

radnych, „wstrzymało” się” 0 radnych. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęła, stanowi załącznik nr 8a. 
 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miasto 

Rzeszów. 

Wójt Gminy p. Agnieszka Wyszyńska – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Radny poinformował, że w dniu wczorajszym projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony podczas wspólnego posiedzenia stałych komisji rady. Następnie zapytał 

radnych, czy mają pytania do omówionego projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji Finansów o odczytanie opinii do projektu uchwały. 

 

Opinia Komisji: 

Przewodniczący Komisji Finansów K. Darocha, poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

z Gminą Miasto Rzeszów, po czym poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych; „za” głosowało 15 radnych, „przeciw” głosowało 0 

radnych, „wstrzymało” się” 0 radnych. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęła, stanowi załącznik nr 9a. 

 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2020 r. 

 

Wójt Gminy p. Agnieszka Wyszyńska – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Radny poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony 

podczas wspólnego posiedzenia stałych komisji rady. Następnie zapytał radnych, czy mają pytania do 

omówionego projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. Poprosił Przewodniczącego Komisji Finansów o 

odczytanie opinii do projektu uchwały. 

 

Opinia Komisji: 

Przewodniczący Komisji Finansów K. Darocha, poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy 

w 2020 r., po czym poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych; „za” głosowało 15 radnych, „przeciw” głosowało 0 

radnych, „wstrzymało” się” 0 radnych. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęła, stanowi załącznik nr 10a. 
 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do porozumienia, którego liderem 

jest Powiat Leżajski w sprawie opracowania i wdrażania Ponadlokalnej Strategii Rozwoju dla obszaru 

funkcjonalnego obejmującego Powiat Leżajski, Gminę Grodzisko Dolne, Gminę Kuryłówka, Gminę 

Miasto Leżajsk, Gminę Leżajsk, Miasto i Gminę Nowa Sarzyna, Gminę Tryńcza, na lata 2021 – 2027 z 

perspektywą do 2035 roku.  

Wójt Gminy p. Agnieszka Wyszyńska – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Radny poinformował, że w dniu wczorajszym projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony podczas wspólnego posiedzenia stałych komisji rady. Następnie zapytał 

radnych, czy mają pytania do omówionego projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji Finansów o odczytanie opinii do projektu uchwały. 

 

Opinia Komisji: 

Przewodniczący Komisji Finansów K. Darocha, poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

do porozumienia, którego liderem jest Powiat Leżajski w sprawie opracowania i wdrażania 

Ponadlokalnej Strategii Rozwoju dla obszaru funkcjonalnego obejmującego Powiat Leżajski, Gminę 

Grodzisko Dolne, Gminę Kuryłówka, Gminę Miasto Leżajsk, Gminę Leżajsk, Miasto i Gminę Nowa 

Sarzyna, Gminę Tryńcza, na lata 2021 – 2027 z perspektywą do 2035 roku, po czym poddał go pod 

głosowanie.  
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W głosowaniu udział wzięło 15 radnych; „za” głosowało 15 radnych, „przeciw” głosowało 0 

radnych, „wstrzymało” się” 0 radnych. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęła, stanowi załącznik nr 11a. 

 

 

Ad. 12 Wolne wnioski i informacje. 

P. Agnieszka Wyszyńska Wójt Gminy – poinformował, że od 1 września do 30 listopada został 

przeprowadzony Powszechny Spis Rolny 2020. Podziękowała Rachmistrzom spisowym oraz zespołowi 

spisowemu za wykonaną pracę. Również słowa podziękowania skierowała do rolników.  

Na zakończenie swojego wystąpienia p. Wójt złożyła życzenia na zbliżające się Święta Bożego 

Narodzenia.  

 

Przewodniczący Rady w imieniu swoim oraz Radnych złożył również życzenia świąteczne 

wszystkim obecnym, oglądającym oraz mieszkańcom gminy. 

 

 

Ad. 13 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Dominik Kusy stwierdził, że porządek obrad został 

zrealizowany, o godz. 15.43 zamknął obrady XIX sesji Rady Gminy Kuryłówka. 

  

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokolant: 

 

Agnieszka Kuczek                Przewodniczący 

        Rady Gminy Kuryłówka 

       

            Dominik Kusy 

 

 

 

Treść wystąpień prelegentów odzwierciedla nagranie obrad umieszczone w BIP Gminy Kuryłówka. 


